
 
 
Artikel 44 aanvullende vragen over geluidoverlast en vervuiling bij de parkeerplaatsen aan de 
Reigerweg – Vinkweg 
 
Fractie Beter voor Rijswijk is sinds 13-01-2020 bezig met de problemen in de Vrijenban, en dan 
met name de Reigerweg - Vinkweg.  
 
Tot 2x toe hebben wij schriftelijke vragen gesteld, diverse vragen in de fora gesteld. Volgens de 
wethouder Keus is er echter niets aan de hand, echter nog dagelijks ontvangen onze raadsleden 
wanhopige mails van buurtbewoners.  
 
Onze fractie heeft dan ook de volgende vragen: 
 

• Wat is er in de tussentijd gebeurd, welke gesprekken hebben er plaatsgevonden tussen 
gemeente en bewoners. Graag toelichting. 

• Wat is de status van de gesprekken tussen gemeente en het fastfoodrestaurant, graag 
toelichting. 

• Is het college zich ervan bewust dat er sinds kort een autohandelaar zit en haar auto 
voorraad in de wijk parkeert ook in de nachtelijke uren en de toch al schaarse 
parkeerplekken bezit houdt.  

• Kan het college uitzoeken als er belanghebbende parkeren ingevoerd kan worden en 
betaald parkeren voorlopig invoeren van 2400uur uur tot 0700 uur. Graag uitgebreide 
toelichting. 

• Nog dagelijks ervaren de bewoners last van dealers in de nachtelijke uren. Wordt er 
regelmatig gehandhaafd en wat zijn de ervaringen van de politie, graag uitgebreide 
toelichting.  

• Bent u het met BVR eens dat de gesprekken tussen de wijk regisseur en de 
buurtbewoners te wensen overlaat, de bewoners voelen zich absoluut niet serieus 
genomen. Graag toelichting . 

 
Wij gaan ervan uit dat onze vragen zijn beantwoord voor het forum. 
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